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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 6/2021 

Dato: Tirsdag 24. august 

Tid: 1600 - 17 

Sted: TEAMS 

 

Navn Tilstede Forfall Fravær * 

John Arve Hveding (Styreleder) x    

Siri Ommedal (Nestleder)  x   

Torild Lende Fjermestad  x   

Laila Nemeth  x   

Staale Grude Haaland x    

Reidun Skretting  x   

Julia Andberg  x   

Anette Vigrestad (Vara) x    

Anders Myhra Nordin (Vara)  x    

Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nr.  

 
 
Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
 
 
43/2021 Protokoll fra sist møte 
44/2021 Representasjon idrettstinget – del 2 
45/2021 Pandefri - budsjett 
46/2021 Høring spillemiddelsøknaden 
47/2021 Ungdomssatsing 
48/2021 HV08-Distriktsrådet 
 
 

Orienteringer 
 
49/2021 Status administrasjonen 
50/2021 Status styreseminar 
 
 
Vedlegg.Viktige datoer høsten 2021. 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
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Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile.  
 
 
43/2021 Protokoll fra sist møte 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
44/2021 Representasjon idrettstinget – del 2 
 
Idrettstinget del 2 gjennomføres på Gardermoen 15. – 17. oktober 2021. RIKs representanter på det digitale  
del 1 av idrettstinget var: 
 

1. John Arve Hveding 
2. Torild Lende Fjermestad (for Siri Ommedal) 
3. Julia Andberg 
4. Staale Grude Haaland 
5. Kjersti Fotland, Rogaland rytterkrets 

 
Julia Andberg er nå flyttet til Italia. RIK må finne en erstatter. Siri Ommedal kan igjen delta.  
 
Vedtak: 
Styret vedtok å erstatte Julia Andberg med Siri Ommedal til idrettstingets del 2 i oktober. 
Styreleder tar initiativ til et forberedende møte med Rogalands representanter.  
Daglig leder varsler NIF om endringen. 
 
 
45/2021 Pandefri – budsjett 
 
Ref. sak 36/2021 i styremøte 15. juni 2021. RIK har før ferien via RIKsnytt-møter, og på oppfordring fra NIF,  
lansert muligheten for at idrettsrådene i Rogaland drar i gang arrangementer / «folketog» 25. september.  
Særkretsene er bedt om å sende inn oversikt over arrangementer i de påfølgende ukene. Arrangementer  
som kan benyttes til å få fram at idretten etter sommeren gjenåpner, og til rekruttering av gamle/nye  
medlemmer og frivillige ildsjeler.  
 
NIF lanserte 16. august kampanjen #tilbake til idretten. Samme kveld avholdt RIK møte med IR og SK om  
status i forberedelsene. Det er i alt 11 idrettsråd/kommuner hvor det nå for alvor jobbes med arrangementer  
25. september, i større eller mindre grad. Dette er gledelig og imponerende, selv om vi om det er variende  
omfang, og er en viss grad av usikkerhet rundt noen av dem. 
 
SISTE I tillegg opplever vi nå at både Stavanger og Sandnes kommune sine administrasjoner  
problematiserer gjennomføringen av tiltakene i lys av pandemien, på tross av at føringene åpenbart er å  
forholde seg til de rammer som gis av regjeringens tiltakspakke, trinn 3. 
 
Styret vedtok 16. juni at administrasjonen skulle komme tilbake med forslag til budsjett. Dette arbeidet er  
hovedoppgaven til Gjert, Lene og Rune denne uken. Vi ser i lys av situasjonen at behovet for økonomiske  
ressurser er vesentlig mindre enn vi antok i starten.  
 
Administrasjonen vil gjennomgå regnskapsrapport for 2021 og presentere forslag til plan og budsjett på  
styremøtet. 
 
Koronapandemien er ikke over, og dette skaper en del endringer, uke for uke.  
 
Vedtak: 
Styret støtter administrasjonens plan og vedtok å sette av en budsjettramme på 150 000 kroner for  
gjenåpnings-kampanjen.  
 
 
 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/tilbake-til-idretten/
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46/2021 Høring spillemiddelsøknaden 
 
Høringen ble sendt ut til styret ved inngangen til sommerferien. Årets høring er gjort enklere ved at det stilles 
en del spørsmål til innledende notat, i stedet for å legge fram et fullstendig forslag til søknad.  
 
Administrasjonen har gjennomgått høringen og lagt fram et første utkast til arbeidsutvalget. Styret mottok  
utkastet torsdag 19. august.  
 
Vedtak: 
Styret ber arbeidsutvalget bearbeide utkastet. Videre ber styret administrasjonen om å sende NIFs høring ut 
på våre nettsider og varsle idrettsrådene. Høringsfristen til NIF er 17. september. RIK har neste styremøte 
15. september. Høringsfrist for idrettsrådene tilsvar til RIK settes til mandag 13. september.  
 
 
47/2021 Ungdomssatsing 
Styret har tidligere forsøkt seg med ungdomsutvalg. Merete Nesvik inngår i «bredde-teamet» til Wenche  
Salte og Mari Paulsen Murphy. Nesvik er bedt om å involvere teamet og å legge fram et utkast til plan for økt  
satsing på ungdom.  
 
Tidligere ungdomssatsinger i RIK har variert mellom å få ungdom til å lede og utvikle arrangementer 
(Fakkelstafetten 2016), til at ungdomssatsingen på tvers av idrettskretsene drev med uformelt idrettspolitisk 
arbeid, på siden av idrettens nasjonale demokratiske system, uten nasjonal forankring.  
 
Poenget med planen er å spisse ungdomssatsingen inn mot å få økt deltakelse fra ungdom inn i styrer og 
verv idrettslagene.  
 
Deretter kan det på sikt være en bonus at ungdom, som for alle andre «eldre» tillitsvalgte – modnes til å ta på 
seg stadig større tillitsverv «oppover» i idrettsorganisasjon. 
 
 
Vedtak: 
Styret gjennomgikk planen og stiller seg bak denne. Administrasjone bes iverksette planen fortest mulig, og 
er positiv til å oppnevne en eller flere styremedlemmer til støtte for arbeidet.  
 

 
48/2021 HV08-Distriktsrådet 
 
RIK har mottatt brev fra Agder idrettskrets om Agder og Rogaland idrettskrets deltakelse i HVs distriktsråd.  
 
Vedtak: 
Styrets medlemmer legger allerede ned betydelig frivillig innsats i sine verv for idretten i Rogaland, og finner 
ikke anledning til å ta på seg ytterligere tillitverv på utsiden av idretten.   
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Orienteringer 
 
49/2021 Status administrasjonen 
 
Alle i administrasjonen er tilbake fra ferie – på kontoret. Hjemmekontor vil fortsatt bli brukt etter behov og  
avtale med daglig leder. Erfaringene med hjemmekontor over lang tid drøftes også i NIF og de andre 
idrettskretsene. HR-avdelingen på Ullevål arbeider i dialog med arbeidgiver- og arbeidstakerorganisasjonen  
for å utvikle mer permanente avtaler ift bruken av hjemmekontor.  
 
Selskapet Idrettens hus Rogaland AS har oppdatert retningslinjer for bruk av våre felles lokaler i tråd med  
dagens smittesituasjon. Øvrige leietakere på huset returnerer også til kontorene. 
 
Medarbeidersamtaler gjennomføres i disse dager, og det skal rapporteres til NIF innen august.  
 
Arbeidsoppgaver 
Administrasjonen har i vår arbeidet med fordeling av arbeidsoppgaver. Oversikten vil bli oppdatert på våre  
nettsider. Se www,idrettsforbundet/om oss/ansatte. 

 
Vedtak: 
Styret. Stiller seg bak den framlagte fordeling, og tok saken til orientering. 
 
 
50/2021 Status styreseminar 
 
Administrasjonen orienterte om valg av sted. Seminaret planlegges gjennomført i sør-fylket. Dette kan ses i 
sammenheng med at idrettsrådskonferansen vil bli gjennomført i nord-fylket.  
 
Arbeidsutvalget (AU) har fra før av fått ansvar for å utviikle forslag til program.  
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering.  
 
 
 
 

 
For idrettskretsstyret 
 
Rune Røksund 
Daglig leder/org.sjef 


